



# 4D3N BALI DISCOVERY

## 4天3夜巴厘岛 (DPSFNE)



### DAY 1 ARRIVAL DENPASAR-ULUWATU ANCIENT TOUR 抵达巴厘岛-乌鲁瓦图 (D)

Upon arrival at Ngurah Rai International airport Bali, you will be meet and greet by assigned tour guide. Then, visit to Uluwatu Temple which is located at the southern of Bali to catch the wonderful view of the sunset on the blue oceans. After check in for hotel, enjoy BBQ Seafood Dinner at Jimbaran.

抵达巴厘岛国际机场，由当地导游负责接送，接着前往乌鲁瓦图庙观光，位于巴厘岛南部的这座古庙，是个观赏夕阳的最佳选择。接着办理酒店入住手续后，前往Jimbaran享用晚餐。

### DAY 2 UBUD MARKET – RICE TERRACE – TAMPAK SIRING 乌布市场- 梯田-圣泉庙 (B/L/D)

Breakfast at hotel, visit **Ubud Market** for shopping. Then continue the tour by visiting **Bali Swing** and **Tampak Siring**. Enjoy lunch at local restaurant, after lunch visit Tegalalang rice terrace with tea time. Then, Dinner at Hard Rock. At night, enjoy Crispy Duck Dinner at local restaurant.

早餐后，前往乌布市场购物，接着享用脆皮烤鸭午餐，再前往德格拉郎梯田观光和享用下午茶，最后到圣泉庙游览和在巴厘当地餐馆享用脆皮烤鸭晚餐。

### DAY 3 TIRTAGANGGA WATER PALACE – KARANGASEM – LEMPUYANG TEMPLE – TAMAN UJUNG SOEKASADA 卡朗阿森蒂尔塔冈加 - 峇里島連接天堂的閘門 - 庫拉庫拉指南 (B/L/D)

After breakfast at hotel. Visit Bali **Water Palace Tirtagangga**, The palace is literally consists of pools with Balinese stone architecture. After that, visit **Karangsem**. The area was a kingdom and, before the Dutch conquered Bali, royalty was centred around the royal city of Amlapura. Then, lunch at Local Restaurant. Continue visit to **Lempuyang Temple**, one of Bali's oldest and most highly regarded temples. Next, visit **Taman Ujung Water Palace**. The complex consists of various large pools and historic structures set against a backdrop of Mount Agung and the eastern shoreline. After dinner at local restaurant, transfer to hotel for overnight.

早餐后，前往卡朗阿森蒂尔塔冈加，是一个火山脚下的村庄，静卧在阿贡火山的阴影中。接着前往峇里島連接天堂的閘門。享用午餐后，前往庫拉庫拉指南。回程前往当地餐馆享用晚餐。

### DAY 4 DENPASAR – DEPARTURE 巴厘岛返回 (B)

Breakfast at hotel. Then, check out and transfer to Hawaii Ole-Ole for short shopping before proceed to airport for your departure flight.

在酒店享用早餐后，有一段时间前往夏威夷市场购物，然后再从机场准备回程。

The above itinerary is for reference only, and subject to any necessary changes in accordance to local requirement.

以上行程仅供参考，并根据当地要求进行必要的更改

#### REMARK 备注:

**\*\*Tipping for English Speaking Guide RM10/pax 英文讲解导游司机小费 RM10/人**

**\*\*Tipping for Mandarin Speaking Guide RM15/pax 中文讲解导游司机小费 RM15/人**